

Statement no. 92-26 (June 15, 1992) The FTA blame game: notes for an address by the Honourable Michael Wilson, Minister of Industry, Science and Technology and Minister for International Trade, to the Canada-U.S. Business Association, in Toronto

Déclaration no. 92-26 (15 juin 1992) L'ALÉ - le jeu du blâme: une allocution de l'honorable Michael Wilson, ministre de l'Industrie, des Sciences et de la Technologie et ministre du Commerce extérieur, devant l'Association des gens d'affaires Canada-États-Unis, à Toronto

Statement no. 92-32 (July 20, 1992) Press statement by the Honourable Michael Wilson, Minister of Industry, Science and Technology and Minister for International Trade, on the Federal-Provincial Trade Ministers Meeting held in Ottawa, Monday, July 20, 1992

Déclaration no. 92-32 (20 juillet 1992) Déclaration à la presse de l'honorable Michael Wilson, ministre de l'Industrie, des Sciences et de la Technologie et ministre du Commerce extérieur, au sujet de la Réunion fédérale-provinciale des ministres du Commerce, tenue à Ottawa le lundi 20 juillet 1992

Statement no. 92-33 (July 23, 1991) An address by the Honourable Michael Wilson, Minister of Industry, Science and Technology and Minister for International Trade, to the Ottawa Centre Breakfast Club, Chateau Laurier Hotel

Déclaration no. 92-33 (23 juillet 1992) Allocution de l'honorable Michael Wilson, ministre de l'Industrie, des Sciences et de la Technologie, et ministre du Commerce extérieur, au Ottawa Centre Breakfast Club, Château Laurier

Statement no. 92-35 (August 12, 1992) Notes for an address by the Honourable Michael Wilson, Minister of Industry, Science and Technology and Minister for International Trade, at the conclusion of the North American Free Trade Agreement (NAFTA)

Déclaration no. 92-35 (12 août 1992) Déclaration de l'honorable Michael Wilson, ministre de l'Industrie, des Sciences et de la Technologie et ministre du Commerce extérieur, à la conclusion de l'Accord de libre-échange nord-américain (ALÉNA)